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MID-CENTURY DESIGN ICONS
FROM POLAND TO THE WORLD

since 1960

The masterpiece of the polish Mid-Century
Le chef-d’œuvre de la Pologne des années 60

The Earth tones will 
warm up the interior!

Enjoy the new version of the 366 Metal with brass finish, whose more subtle yet incredibly eye-catching form gives 
a strong sense of chic and elegance. This unique combination fits many different kinds of interiors: contemporary, 

minimalist lofts or retro houses. Other metal finishing options aid in matching this remarkable piece of furniture with 
any surrounding, meanwhile the rocking version of the chair provides more frivolity and fun. Best choice for those 

who appreciate high quality materials packed in a timeless design. Sit down and feel special.

Admirez la nouvelle version du 366 Métal avec ses finitions laiton, dont la forme, plus subtile mais incroyablement 
captivante lui confère chic et élégance. Cette combinaison unique s’adapte à de nombreuses ambiances d’intérieurs: 

lofts-contemporains, minimalistes ou maisons rétro. D’autres options de finitions métal permettent d’assortir ce 
remarquable meuble à une multitude d’environnements, tandis que la version à bascule offrira plus de frivolité et de 
plaisir. Le 366 Métal, c’est le meilleur choix pour les amateurs de matériaux de haute qualité et de design intemporel. 

Asseyez-vous et sentez-vous spécial.

Les couleurs naturelles 
vont réchauffer votre 

intérieur !

Amelia’s sitting on 366 Metal Armchair / Fauteuil - Tweed Coll. / White

200-190 Chair / Chaise – Shine Velvet Coll. / Mustard

Fox Bench 90 / Banquette 90 – Velvet Coll. / Olive

366 Metal Armchair / Fauteuil – Tweed Coll. / White

Circle Cushions / Rond Coussins – Shine Velvet Coll. / Mouse Grey & Mustard,
Velvet Coll. / Sierra
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R U E D E L A N C RY,  10 È M E A R R ON D I S S E M E N T,  PA R I S

To make the time spent at home even more enjoyable, we have introduced further models of the FOX series, among 
others, the 3-seater sofa. Its slim, wooden form will add lightness to the interior and the exceptionally comfortable 

seat will easily accommodate you, as well as two of your closest friends. Lie down and slowly sail off into your dreams. 
For those of you looking for unusual ways to spend time at the table, the 200-190 bench was created. Share a meal 

together with your loved ones in a completely new setting. Closeness and comfort above all!

Pour rendre le temps passé à la maison encore plus agréable, nous avons introduit d’autres modèles de la série FOX, 
entre autres, le canapé 3 places. Sa forme élancée en bois ajoutera de la légèreté à l’intérieur et le siège exceptionnelle-

ment confortable vous permettra de vous installer facilement, ainsi que deux de vos amis les plus proches. 
Allongez-vous et naviguez lentement dans vos rêves. Pour ceux d’entre vous qui recherchent des façons inhabituelles 

de passer du temps à table, le banc 200-190 a été créé. Partagez un repas avec vos proches dans un tout nouveau 
cadre. Proximité et confort avant tout !

Express Yourself! 
Exprimez-Vous !

Fox 3-Seater / 3 Places – Velvet Coll. / Olive

Fox Lounge Chair & Footrest / Fauteuil Lounge & Repose Pieds
– Shine Velvet Coll. / Mustard

200-190 Chairs / Chaises – Velvet Coll. / Olive

200-190 Bench / Banquette – Velvet Coll. / Olive
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Paris, my Love
Paris, mon Amour 

366 Triangle Coffee Table / Table Basse Triangulaire – Oak Wood Dark 03

Bunny Armchair / Fauteuil  – Tweed Coll. / White

366 Metal Armchair / Fauteuil – Velvet Coll. / Sierra

Shine Velvet Coll. / Mustard, Velvet Coll. / Red Brick & Olive
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“Paris is always good idea.” – Audrey Hepburn
“Paris, c’est toujours une bonne idée.”

Paris has always been a great inspiration of ours and we love coming back to it whenever the opportunity arises. It’s 
where life is vibrant, love and passion burns, and the romantic Parisian style and chic have always been considered one 
of the most beautiful ones out there. That’s why the latest photoshoot took place in a Parisian apartment, where you 
can feel the spirit of the city and the 366 Concept furniture is the perfect cherry on top and complements this space.

Paris a toujours été une grande source d’inspiration pour nous et nous aimons y revenir chaque fois que l’occasion se 
présente. C’est là que la vie est vibrante, que l’amour et la passion brûlent. Le style romantique et le chic parisien ont 
toujours été considérés comme uns des plus beaux qui existent. C’est pourquoi la dernière séance photo a eu lieu dans 
un appartement parisien, où l’on peut resentir l’esprit de la ville. Le mobilier 366 Concept y est la cerise sur le gâteau 

qui complète cet espace.

Fox 3-Seater / 3 Places - Velvet Coll. / Olive & Sierra
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MOODBOARD
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New arrivals soon!

Bientôt de
nouveaux arrivants !

Fox 3-Seater / 3 Places – Velvet Coll. / Olive

VAR Chair / Chaise - Shine Velvet Coll. / Mustard
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366 Concept is not responsible for errors made in print. 366 Concept reserves the right to change materials and drawings of products.
366 Concept n’est pas responsable des erreurs d’impression. 366 Concept se réserve le droit de modifier les matériaux et les dessins des produits.

orders@366concept.com 

Tel. 1  0048 570 480 190
Tel. 2  0048 533 326 366
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